
 

 

 

Plánická 174, 339 01 Klatovy                                                                           tel. 376 387 717 

Č. účtu: 27-7282760287/0100   IČO: 71214313    DIČ: CZ71214313    

 
        

  

Zápis 
z jednání Výkonné rady MAS Pošumaví, z.s., které se uskutečnilo ve čtvrtek 7.2.2024 

od 10:00 hod. v Dominikánském klášteře, Plánická 174, Klatovy 

 
 

Přítomni: dle prezenční listiny 

 

 

Program: 

 

1. Zahájení  
2. Výběr projektů z OP TAK – Výzva č. 1 – Podpora technologií pro mikro, malé a 

střední podniky v MAS Pošumaví 

3. Aktualizace Interních postupů IROP 

4. Schválení Výzvy č. 4 – MAS Pošumaví – IROP – Veřejná prostranství 

5. Schválení Výzvy č. 5 – MAS Pošumaví – IROP – Cestovní ruch 

6. SZP – příprava výzvy č. 1 

7. Informace o projektu OPTP 

8. Informace o projektu OPZ+ 

9. Informace o projektu MAP 

10. Informace o projektu Regionální potravina Plzeňského kraje 

11. Informace o NZÚ Light 

12. Různé 

13. Závěr 

 

 

 

1. Pan Martin Kříž přivítal přítomné na jednání Výkonné rady. 

 

2. Výběr projektů z OP TAK – Výzva č. 1 – Podpora technologií pro mikro, malé a 

střední podniky v MAS Pošumaví. 

Pan F. Unzeitig seznámil přítomné s výsledky administrativní kontroly a věcného 

hodnocení výběrové komise konané dne 30.1.2024. Bylo představeno celkem 5 

ohodnocených projektových záměrů s celkovými způsobilými výdaji 8 205 669 Kč, 

přičemž dotace na ně v případě podpory bude činit cca 4 102 835 Kč. Většina z těchto 

projektů byla před podáním na MAS konzultována.   

 

Filip Unzeitig provedl šetření střetu zájmů s negativním výsledkem a všichni členové 

Výkonné rady podepsali etický kodex k výzvě č. 1 – OP TAK.  Zbývající alokace činí 



2 367 165,50 Kč. Předpokládá se její rozdělení v následující výzvě, která by měla být 

vyhlášena v průběhu roku 2024. Žadatelům bude vydán Soulad s SCLLD do 10 dní a 

do 1 měsíce musejí podat oficiální žádosti do MS2021+. Přehled kritérií vztahující se 

k věcnému hodnocení je přiložen v příloze zápisu a kritéria jsou umístěna u výzvy pod 

tímto odkazem: https://www.masposumavi.cz/programy-projekty-clld/aktualni-

vyzvy/optak-vyzva-c-1-podpora-technologii-pro-mikro-male-a-stredni-podniky-v-

mas-posumavi-4325cs.html 

 

 

Přehled vybraných projektových záměrů ve výzvě č. 1 MAS Pošumaví - Podpora 

technologií pro mikro, malé a střední podniky v MAS Pošumaví: 

 

Pořadí 
projektů 

Číslo 
záměru 

Datum a 
čas přijetí  

Název žadatele Název projektu 
CZV v Kč 
(bez dph) 

Dotace 50% 
v Kč 

Body 

1 
MAS/OP
TAK21+/
01/02 

18.12.2023 
9:39 

Jaromír Osvald   Pořízení CNC frézy  2 140 000 1 070 000,00 100 

2 
MAS/OP
TAK21+/
01/04 

29.12.2023 
10:56 

PRIORIT a.s. 

Automatizace 
dřevozpracující výroby 
společnosti 
PRIORIT,a.s. 

1 996 620 998 310,00 90 

3 
MAS/OP
TAK21+/
01/01 

05.12.2023 
20:19 

Jana Křížová  

Pořízení skeneru 
Medit T 310, PC s CPU 
CORE i9 a sofware 
Exodac, Plná 
nejnovější verze(CAD-
CAM)  

366 000 183 000,00 80 

4 
MAS/OP
TAK21+/
01/05 

29.12.2023 
14:12 

Vladislav Kochman  CNC Obráběcí stroj  1 570 500 785 250,00 80 

5 
MAS/OP
TAK21+/
01/03 

27.12.2023 
14:42 

CNCWORKING 
s.r.o.  

Automatizace a 
digitalizace výroby ve 
společnosti 
CNCWORKING s.r.o.  

2 132 549 1 066 274,50 55 

    Celkem  8 205 669 4 102 834,50  

    

Zůstatek alokace v OP 
TAK  

2 367 165,50 
 

 

  

VR schvaluje jednomyslně výběr projektů z OP TAK – Výzva č. 1 – Podpora 

technologií pro mikro, malé a střední podniky v MAS Pošumaví. 

Za tento bod zodpovídá pan Filip Unzeitig 

 

https://www.masposumavi.cz/programy-projekty-clld/aktualni-vyzvy/optak-vyzva-c-1-podpora-technologii-pro-mikro-male-a-stredni-podniky-v-mas-posumavi-4325cs.html
https://www.masposumavi.cz/programy-projekty-clld/aktualni-vyzvy/optak-vyzva-c-1-podpora-technologii-pro-mikro-male-a-stredni-podniky-v-mas-posumavi-4325cs.html
https://www.masposumavi.cz/programy-projekty-clld/aktualni-vyzvy/optak-vyzva-c-1-podpora-technologii-pro-mikro-male-a-stredni-podniky-v-mas-posumavi-4325cs.html


3. Aktualizace Interních postupů IROP 

 

Pan F. Unzeitig informoval přítomné o nutnosti aktualizace interních postupů. Jedná 

se o následující změny: 

• 3.4 Tvorba hodnotících kritérií – zobecnění minimální a maximální bodové hranice – 
uvedení do souladu s kap. 4.2 (str.9) 

• 4.3 Výběr projektů – prodloužení platnosti souladu o 60 kalendářních dní u projektů, 
které potřebují stavební povolení 

• 4.4 Podání oficiální žádosti o podporu k financování z IROP – vydefinování lhůty 
k posouzení souladu s SCLLD kanceláří MAS tj. 5 pracovních dní před vypršení 
platnosti souladu 

• Kap. 9 – Výchozí dokumentace pro zpracování výstupů, výzev, kritérií MAS – 
aktualizace celé kapitoly  

 

VR schvaluje přednesenou aktualizaci Interních postupů IROP s platností od 

7.2.2024. 

Za tento bod zodpovídá pan Filip Unzeitig 

 

4. Schválení Výzvy č. 4 – MAS Pošumaví – IROP – Veřejná prostranství 

Pan F. Unzeitig na úvod shrnul nejdůležitější podrobnosti ke třem předchozím výzvám 

IROP. Následně přednesl přítomným navrhovanou podobu Výzvy č. 4. Alokace 

celkových způsobilých výdajů činí 9 500 000 a příjem záměrů je v termínu od 

14.2.2024 až do 30.3.2024. Minimální hranice výdajů projektu je 500 000 Kč a 

maximální hranice je 4 750 000 Kč. Dále přítomným představil kritéria věcného 

hodnocení a administrativní kontroly. Po diskusi VR byly nastaveny bodové hranice 

v rámci kritéria „počet obyvatel obce“. Přítomným byla představena potřebná 

dokumentace k výzvě. Textace výzvy je přílohou zápisu. 

VR schvaluje Výzvu č. 4 – MAS Pošumaví – IROP – Veřejná prostranství 

Za tento bod zodpovídá pan Filip Unzeitig 

 

5. Schválení Výzvy č. 5 – MAS Pošumaví – IROP – Cestovní ruch 

Pan F. Unzeitig přednesl přítomným navrhovanou textaci Výzvy č 5. Celková alokace 

bude činí 10 000 000 Kč, minimální výše CZV je 500 000 Kč a maximální výše CZV 

je 5 000 000 Kč. Příjem záměrů je v termínu od 14.2.2024 až do 30.3.2024. Následně 

byla představena kritéria věcného hodnocení, administrativní kontroly. Textace výzvy 

je přílohou zápisu. 

VR schvaluje Výzvu č. 5 – MAS Pošumaví – IROP – Cestovní ruch  

Za tento bod zodpovídá pan Filip Unzeitig 

 

 

6. SZP – příprava výzvy č. 1 

Paní E. Kyrálová na úvod informovala o průběhu administrace 8. výzvy PRV. 

V současné době probíhá zasílání podepsaných žádostí o dotaci žadatelům přes Portál 

farmáře k další administraci na RO SZIF, termín registrace je 20. února 2024. Dále 

představila přítomným plán tzv. Společné zemědělské politiky pro období 2023 – 



2027. Programový rámec MAS byl na Ministerstvu zemědělství schválen bez 

připomínek, nyní se čeká na schválení požadavků MMR. První výzva by měla být 

vyhlášena cca v polovině letošního roku, příjem žádostí se předpokládá cca červen – 

srpen 2024. Dle programového rámce budou vyhlášeny Fiche 1 - Zemědělské 

podnikání, zpracování a uvádění zemědělských produktů na trh, Fiche 2 - Lesnické 

podnikání a hospodaření v lese, Fiche 4 - Podnikání malých a středních podniků a 

Fiche 5 - Základní služby a obnova obcí. Vzhledem k administraci a plnění milníků 

(50% vyhlašování k 31.12.2025 a 5% proplacení k 15.10.) je navržena minimální 

hranice způsobilých výdajů 500 000 Kč u Fichí č. 1, 2, 4 a 300 000 Kč u Fiche č. 5. 

Následně byla diskutována plánovaná preferenční kritéria pro bodové hodnocení 

žádostí. 

VR bere na vědomí informace o přípravě výzvy č. 1 SZP 

Za tento bod zodpovídá paní Eva Kyrálová 

 

7. Informace o projektu OPTP 

Paní M. Baštařová Janotová informovala přítomné o hlavních aspektech projektu 

OPTP. Jedná se o nový projekt na režie kanceláře CLLD. Do 31.12.2023 bylo čerpáno 

z IROPU. Na začátku ledna bylo podáno vyúčtování 5. etapy z IROP od 1.1.2023 do 

31. 12.2023. V průběhu ledna přišla informace o schválení této žádosti ve 2. stupni, 

následně byl vydán právní akt na projekt OPTP. V rámci IROPU je projekt zdárně 

ukončen. V rámci OPTP byly čerpány uznatelné náklady od února 2023 na částečné 

úvazky 3 zaměstnanců, kteří již pracovali na nových programových rámcích IROP a 

OP TAK. Od ledna 2024 je vedeno v rámci OPTP všech 5 zaměstnanců, kteří pracují 

na administraci SCLLD. Projekty OPTP jsou dvouleté. První musí být ukončen do 

30.9 2024. Podávání vyúčtování je každé 4 měsíce. Administrativní náročností se 

jedná o jednodušší projekt oproti předchozímu projektu v rámci IROP. V rámci 

vyúčtování se dokládají pouze mzdy, popř. DPP, ostatní náklady jsou kryty 20% 

paušálem z mezd. Alokace pro naši MAS je do 30.9.2030 cca 28 000 000 Kč (i s 5% 

spoluúčastí). 

VR bere na vědomí informace o projektu OPTP 

Za tento bod zodpovídá paní Markéta Baštařová Janotová 

 

8.  Informace o projektu OPZ+ 

Paní A. Svobodová shrnula přítomným dosavadní průběh projektu OPZ+, který je 

zároveň podrobně popsán na webových stránkách projektu www.spoluvposumavi.cz. 

V současnosti se projekt nachází na konci jednoho evaluačního období. Zároveň byla 

představena nová pracovnice Bc. Jana Kotalová, která má dlouhodobé pracovní 

zkušenosti v oblasti podpory solidárních projektů a komunitní spolupráce mládeže. 

Následně byl představen program Evropského sboru solidarity. Z tohoto programu by 

rády dvě pošumavské komunity žádaly o podporu (klatovské maminky, komunita 

Prácheň). Žádný finanční závazek pro MAS nevyplívá. Jedná se o solidární projekt 

zaměřený na mládež. Podpora vychází z Evropského fondu solidarity. Přepokládá se 

realizace od mladých lidí (od 18 do 30 let), přičemž se jedná o volný projekt, jehož 

aktivity nemusí být zcela naplněny. Projekt bude realizován v období 12 měsíců. 



V rámci projektu lze pro jeho účastníky získat prostředky např. na dopravu, odborného 

lektora, pomůcky ke komunitní práci aj. Financování bude probíhat 80% na začátku, 

20% po skončení. Finanční manuál komunity dostanou až po případném schválení 

projektu. Projekt bude podán do 20.2., výsledky projektové žádosti budou známy do 

konce června. Realizace projektů bude probíhat od září (u prvního projektu do června, 

u druhého projektu do srpna). V rámci diskuse byli přítomní aktéři OPZ+ vyzváni 

k nastavení závazných a pevně určených pravidel pro čerpané prostředky. 

VR bere na vědomí informace o projektu OPZ+. 

VR souhlasí s podáním žádosti do Evropského fondu solidarity -pokračování níže 

Za tento bod zodpovídá paní Marie Homolková 

 

9. Informace o projektu MAP 

Pan J. Haišman informoval o připravovaném MAP IV. V rámci Sušicka byl v lednu 

podán opravený projekt znovu. V případě Horažďovicka bylo podáno odvolání, 

přičemž hodnotící komise uznala oprávněnost odvolání u jednoho bodu ze tří. 

Předpokládané rozhodnutí v případě Sušicka proběhne pravděpodobně v březnu. 

Projekt byl opraven dle podkladů výběrové komise. U druhého projektu zatím nelze 

předpokládat datum rozhodnutí, bude o něm rozhodovat komise. V současnosti je 

předpoklad, že od dubna by mohl být realizován projekt MAP IV v rámci Sušicka. 

Začátek realizace MAP IV na Horažďovicku v současnosti nelze odhadnout. Nyní 

byla podána aktualizace závěrečné zprávy MAP III Sušice a během několika dní bude 

rovněž tato zpráva podána za Horažďovicko. 

VR bere na vědomí informace o projektu MAP 

Za tento bod zodpovídá pan Jindřich Haišman 

 

10. Informace o projektu Regionální potravina Plzeňského kraje 

Pan Jindřich Haišman informoval přítomné o zapojení MAS Pošumaví do tohoto 

projektu i v roce 2024. Realizace bude probíhat na základě tradiční spolupráce mezi 

MAS a obecně prospěšnou společností Úhlava. Podoba soutěže Regionální potravina 

bude totožná jako v předchozích letech. 7. května 2024 proběhne komise, která bude 

vybírat vítězné výrobky v jednotlivých kategoriích. Vítězné výrobky ze soutěže budou 

v letošním roce prezentovány na akcích po celém Plzeňském kraji.  

VR bere na vědomí informace o projektu Regionální potravina Plzeňského kraje 

Za tento bod zodpovídá pan Jindřich Haišman 

 

11. Informace o NZÚ Light 

Pan J. Haišman informoval přítomné o dosavadním průběhu NZÚ Light. 

V současnosti se na realizaci těchto žádostí a konzultacích s možnými žadateli podílí 

zaměstnanci Jindřich Haišman, Václava Šulanová a Marie Kaufnerová. Od 17. ledna 

byl opět spuštěn příjem žádostí. Za leden je rozpracováno téměř 40 projektů od 

nových žadatelů, z nichž 12 žádostí bylo doposud kompletně podáno, 5 je před 

podáním a zbytek bude obsloužen v nejbližší době. Vzhledem k pokrytí nákladů na 

zaměstnance, kteří NZÚ Light v současnosti vykonávají, je potřeba mít podaných a 

následně úspěšně zrealizovaných v průměru alespoň 20 projektů měsíčně.  



V lednu byla podána první žádost o proplacení 22 žádostí z roku 2023, které byly již 

zrealizovány a u kterých je realizace ukončena i z pohledu SFŽP. Vzhledem ke 

složitosti příloh tím byla ověřena jejich správnost. Během února bude podána žádost o 

proplacení všech doposud zrealizovaných a ukončených projektů.  

VR bere na vědomí informace o NZÚ light 

Za tento bod zodpovídá pan Jindřich Haišman 

 

12. Různé 

Pan Martin Kříž informoval přítomné o tom, že MAS Pošumaví slaví v letošním roce 

20. výročí od svého založení. Na základě diskuse managementu MAS spolu s VR 

bude naplánována příprava akce či několika akcí k oslavě tohoto výročí. V současnosti 

je připravován námět na podobu této oslavy. 

Výkonná rada bere na vědomí informace o výročí 20 let MAS 

Za tento bod zodpovídá pan Martin Kříž a management MAS 

 

Paní M. Baštařová Janotová informovala o letošní dotaci na činnost z Plzeňského 

kraje. Maximální dosažitelná částka, kterou lze získat, je 330 tisíc. Žádost o dotaci 

bude rozložena takto: oblast a) cca 120tis. Kč by bylo využito na dofinancování 5% 

spoluúčasti dotace z OPTP, oblast b) grantové schéma – částka cca 130 000 Kč, oblast 

c) – 2x spolufinancování Zpravodaje MAS Pošumaví, kalendář MAS na rok 2025   - 

částka cca 80 000 Kč.  

VR schvaluje podání žádosti o dotaci na činnost MAS Pošumaví pro rok 2024 

z Plzeňského kraje. 

Za tento bod zodpovídá paní Markéta Baštařová Janotová 

 

Paní M. Baštařová Janotová informovala o doporučení auditorské firmy DAKAN, 

s.r.o. (Ing. Vičar). Ta byla již oslovena a provedení auditu touto firmou bylo 

přislíbeno. V současné době se připravují podklady ke smlouvě o tomto auditu. 

V následujícím roce není nutné provedení auditu pro OPTP. Bude proveden pouze 

audit účetní závěrky. 

VR schvaluje provedení auditu firmou DAKAN, s.r.o – Ing. Davidem Vičarem 

Za tento bod zodpovídá paní Markéta Baštařová Janotová  

 

13. Závěr 

Pan Martin Kříž poděkoval přítomným za účast. 

 

Přílohy: 

1. Kritéria věcného hodnocení OP TAK 

2. Textace Výzvy č. 4 – MAS Pošumaví – IROP – Veřejná prostranství 

3. Textace Výzvy č. 5 – MAS Pošumaví – IROP – Cestovní ruch 

 



Usnesení z jednání Výkonné rady MAS Pošumaví, z.s., které se uskutečnilo 

ve čtvrtek 7.2.2024 od 10:00 hod. v Dominikánském klášteře, Plánická 174, 

Klatovy 

 

 

Výkonná rada schvaluje: 

 

1. Výběr projektů z OP TAK – Výzva č. 1 – Podpora technologií mikro, malé a střední 

podniky v MAS Pošumaví 

2. Aktualizaci Interních postupů IROP 

3. Výzvu č. 4 – MAS Pošumaví – IROP – Veřejná prostranství 

4. Výzvu č. 5 – MAS Pošumaví – IROP – Cestovní ruch 

5. Podání žádosti v rámci OPZ+ do Evropského fondu solidarity (prosím doplnit přesnou 

definici) 

6. Podání žádosti o dotaci na činnost MAS Pošumaví pro rok 2024 z Plzeňského kraje 

7. Provedení auditu firmou DAKAN, s.r.o – Ing. Davidem Vičarem 

  

 

 

Výkonná rada bere na vědomí: 

 

1. Informace o přípravě výzvy č. 1 SZP 

2. Informace o projektu OPTP 

3. Informace o projektu OPZ+ 

4. Informace o projektu MAP 

5. Informace o projektu Regionální potravina Plzeňského kraje 

6. Informace o NZÚ Light 

7. Informace o přípravě akce k 20. výročí od založení MAS Pošumaví 

 

 

 

 

 

V Klatovech 7.2.2024 

 

Zapsal: Ing. Jiří Kaisr  

 

 

 

 

 

Ověřili: Ing. Martin Kříž 

 

 

   Ing. Pavel Vondráček 


